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Ondenruerp Pilot afualinzameling

Betreft het een
raadsvoorstel/raadsmededeling in de
cyclus?

Nee

Beleidsterrein Atual

Portefeuillehouder wethouder Koenraad

Schriftelijke vraag

Zwertafval, afualscheiding, afualinzameling, omgekeerde inzameling, het zijn allemaal
onderwerpen die de Roosendaalse gemoederen flink bezig houden.

Velen z¡n bezorgd over het mogelijk doorvoeren van de omgekeerde inzameling en de
gevolgen hiervan voor de burger (restafual zelf wegbrengen), de portemonnee (wat gaat me
dit extra kosten) en de omgeving (het zwerfafual zal zeker niet afnemen). De WD deelt deze
zorgen.

Helaas zijn nog steeds geen concrete gegevens bekend over de in 2016 gehouden pilot met
betrekking tot het omgekeerd inzamelen van huishoudelijk afual in de wijken Burgerhout en
Centrum, noch bij de inwoners, nog bij de Raad. Naar verluidt zouden deze resultaten eerst
in januari 2019 met de Raad worden gedeeld.

Gezien de groeiende weerstand van de Roosendaalse bevolking tegen de eerder
voorgenomen gescheiden afualinzameling lijkt de tijd rijp openheid van zaken te geven over
de resultaten van de pilot.

De WD heeft daarom de volgende vragen :

1. Waarom zijn de resultaten van de pilot niet gedeeld met de Raad?

2. Zijn of waren er overwegende bezwaren tegen openbaarmaking van de resultaten? Zo ja,
kunt u de Raad hierover op korte termijn informeren?

3. lndien er geen overwegende bezwaren zijn, kan de wethouder dan op korte termijn (dit
jaar nog) deze resultaten publiceren? Zo nee, waarom niet?

Namens de WD-fractie,

Anneke Eijck



Wii beantwoorden uw vraqen als volqt:

1. Waarom zijn de resultaten van de pilot niet gedeeld met de Raad?

De resultaten van de proef zijn onderdeel van het raadsvoorstel over de toekomstige
inzameling van huishoudelijk afual in Roosendaal. Er speelt landelijk veel op het gebied
van inzameling en verwerking. De resultaten van de proef op zich, zonder het bijhorend
raadsvoorstel, zijn minder interessant en geven geen volledig beeld. Daarom is gekozen
om alle beschikbare informatie van de Roosendaalse proef met omgekeerd inzamelen,
ervaringen uit andere gemeenten met andere systemen, en de meningen en ideeën van
de Roosendaalse inwoners gelijktijdig voor te leggen aan de gemeenteraad. Om deze
reden vragen wij nog even uw geduld.

2. Zijn of waren er overwegende bezwaren tegen openbaarmaking van de resultaten? Zo
ja, kunt u de Raad hierover op korte termijn informeren?

Nee, er zijn overwegende bezwaren

3. lndien er geen overwegende bezwaren zijn, kan de wethouder dan op korte termijn (dit
jaar nog) deze resultaten publiceren? Zo nee, waarom niet?

Zie het antwoord op vraag 1

Hoogachtend,
Namens het college van en wethouders,

Klaar
duur


